
Peter Rešetar rešetarl 
Jaz sem bil tudi zraven! V LJubljani Je bdi 

kongres za ceste. Lepo Je potekel. Izvedeli smo 
marsikaj, Slovenci tudi dobimo nekaj cest, tudi 
na Štajerskem. To Je vse v redu. Celotni načrt 
je velik in bo narod šele pozneje videl, kako Je 
delala sedanja vlada. Kmalu po tistih dneh pa 
sem bral v listih izjavo g. dr. Kramerja ta dru

gih JNSarjev, da naj se dostavi, da so tudi bili 
zraven. Premišljeval sem, kaj naj to pomeni. Ali 
bi ne bilo prav, če hi sedaj mi vsi, saj nas je 
bilo na stotine, tudi dali v liste: Jaz sem bdi tudi 
zraven. Nam tega ni potrebno, Kramerju ta 
JNSarjem pa je to potrebno. Ti so bili tudi svoj 
čas na vladi in so imeli veliko prilike, da bi kaj 
naredili ne le klobasarili in razpuščali naša pro

svetna društva ta pečatili naše društvene dvo

rane, knjige pa dajali bivšim šulvereinarjern in 
nemškutarjem v varstvo! Zdaj bi radi, da bo 
vsaj v listih ostala notica za vse večne čase, da 
so bili zraven, ko se Je pa res delalo za dobrobit 
naroda. Ali pa je to že javno ponujanje, da bd 
bili tudi že pri JRZ radi zraven? Saj vas sprej

memo, samo v začetek boste šil v pripravljalni 
razred! 

Pucelj pa nI bil zraven! Med popravkarji, kdo 
Je bil vse zraven na cestnem kongresu, ni bilo 
Puclja. Ta pa res ni bil zraven. Piše namreč 
novo knjigo: Veselo mesarijo. 

Pri konjerejskem društvu Je s konja padel. 
Moj daljni >prijatelj« Lpvro Petovar se je zopet 
po dolgem času pojavil v Javnosti. Tokrat pri 
konjerejskem društvu. Dolgih 15 let je sedel na 
konju pri tem društvu,, sedaj pa Je še tukaj s 
sedla padel. Upam, da se mu ni kaj ponesrečil. 
jAla bi mi povedali, če ima še kako šaržo? Nekaj 
mu le pustite! 

Trgovci so siti fimfarij! Trgovci imajo svoj 
list »Trgovski list« ta ta vsa leta, kar je naša 
vlada, vidi same napake, same pomanjkljivosti 
na svetu Itd. Da bi poročal kaj se vse dela, ka

ko gospodarstvo napreduje, tega v tem listu ni

sem nikdar bral. Trgovce je bilo treba stalno 
držati v razpoloženju zoper vlado. Sklicali so 
sedaj tudi kongres trgovcev v Ljubljano, da hi 
to razpoloženje še povečali. Zgodilo pa se je rav

no narobs. Trgovci so sklenili, da se naj neha 
zabavljati. Kaj bo neki sedaj gospod Jelačin de

lal? Jaz sem že zdavna mislil povabiti trgovce, 

da naj opustijo JNSarsko politiko, upam, da so 
zdaj sami prišli do pravega spoznanja. Kongres 
je torej popolnoma uspel. 

Zagrebški gospodarski krogi zoper Mačkovo 
zapečkarstvo. Pa to so res hrvaški gospodarski 
krogi, ne oni židovske branže. Vedno večja godla 
je na Hrvaškem. 

Hajduki v zraku. Na Jugu naše države se še 
pojavi tu in tam kak hajduk. To je mnogim po 
Evropi znamenje neurejenih razmer. V Evropi 
so namreč razmere urejene. Tam se pojavi kak 
hajduk le še v zraku ali pod morjem. Toda to je 
pa znak evropske kulture! 

Vmešavanje v nevmešavanje. Neki angleški 
opazovalec pri španski vojski je bil ubit Vzrok, 
ker se je vmešaval v nevmešavanje, oziroma ker 
se rri vmešaval v mešavanje. Odbor za nevmeša

vanje je odločil, da se ne bo nadalje v vzroke 
smrti vmešaval. Jaz predlagam evropskim drža

I vam za bodoče: Nevmešavanje v nevmešavanje! 


